
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen 2023-10-17 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Lisbet Larsson (LL), Stig Olsson (SO), Erik Neander (EN), 
Jonas Bertilsson (JB), Stig Olsson (SO) och Lovisa Ellehammer (LE), Rodney Dahlberg (RD).  
 

1. Inledning  

Mötet inleddes med delande av tankar och en bön. 

 

2. Sekreterare  

LE valdes till sekreterare.  
 
 
3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes.  
 
 
4. Föregående protokoll  

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

 5. Personal  

Jonas 

Har sagt ja till att predika 17/12. 

 

Lovisa 

Inget specifikt.  

 

6. Diakoni: 

 Lyssnarna  



Önskan utifrån (främst från utomkyrkligt håll) om ungdomssamlingar i Nävestakyrkan och inte endast 

Fylstakyrkan. En tanke kunde vara att ha ungdomssamling 1 gång i måndagen i Nävesta och en 1 gång  

i månaden i Fylsta.  

 

Stämmer av detta med Jonas. 

 

Programgruppen  

Inget specifikt. 

 

Gemenskapshelg - utvärdering  

Kommentar från kassören att helgen blir aningen dyr, den summan som kommer in täcker inte 

kostnaden. Inget bekymmer, men fråga värd att lyfta. En möjlighet att ta med mer egen medhavd mat 

för att minska kostnaderna. Finns ett värde i att resa i väg.  

 

Eventuellt lägga helgen något tidigare under terminen, pga kylan.  

 

Positiv respons angående helgen som helhet.  

 

Status Konsertprojekt med Svenska Kyrkan 11/11 

Inget att rapportera 

 

”Vi sjunger in julen” med Ekeby församling den 9/12  

Planering är igång, LE möter Sofia för första planeringsmöte 25/10. LE har skickat frågan till Malin 

Brauer om hon vill finnas med i planeringen. Musiker från församlingen deltar.  

 

Predikan gudstjänst 17/12  

Jonas predikar.  

 

Förslag till utökade urvalskriterier för stipendier Irene Lundqvist 2024  

Vid ökat sökande till nästa år föreslås ytterligare urvalskriterier: 

-Antal år som kulturaktiviteten redan utövats 

-Har inte tidigare fått detta stipendium  

 

Frågan tas upp igen till våren.  

 

 



Dela ut tidningen Juldagen? (250 st =>2500kr eller 500 st => 4 500 kr)  

RD föreslår att vi skippar detta i år.  

Styrelsen beslutar att vi skippar detta i jul och lyfter frågan inför framtiden på nästa församlingsmöte.  

 

7. Arbetsmiljö 

Inget specifikt.  

 

8. Information 

Lovisa tar över ansvaret för flyer till kakbuffén. Frågar Jonas om utkast.  

 

Information om kakbuffé samt körprojekt 11/11 går ut på hemsida och sociala medier.  

Församlingsmöte under församlingskvällen 24/11 utlyses i kalendern.  

 

8. Administration & fastighet:  

Kassan  

Intäkter: 428574 kr 

Kostnader: 438315 kr 

Minus: 9741 kr  

 

Hjälpkassan 

Intäkter: 28909 kr 

Kostnader: 11200 kr 

Överskott: 17708 kr. 

 

Bidrag från Equmeniakyrkan godkänd 

Ansökan om bidrag gällande insatser för särskilt socialt utsatta människor har godkänts.  

Vi ansökte om 18 000 kr, vi fick godkänt för 10 000.  

 

Renovering rummet på övervåningen 

Ingen uppdatering. 

 

 

 

 



9. Övriga frågor:  

För att LE ska kunna få pensionsavtal måste församlingen bli del av arbetsgivalliansen, SO ordnar 

detta.  

JL står kvar under samma avtal som tidigare.  

8/11 Begravning för Birgit Lundqvist, kl. 11.00 i Nävestakyrkan. LE håller i begravningen.  

Begravningen annonseras i veckomail.  

 

10. Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde blir 15/11.  

 

11. Avslutning:  
Mötet avslutades med bön. 
 

 

 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson                                                      Sekr: Lovisa Ellehammer 
 
 
 


